



**CANADIAN SOCIETY
OF ALLERGY AND CLINICAL
IMMUNOLOGY**

**SOCIÉTÉ CANADIENNE
D'ALLERGIE ET
D'IMMUNOLOGIE
CLINIQUE**

October 30, 2015

CSACI Statement on Allerject Recall:

As you are likely aware, Sanofi Canada has voluntarily recalled all lots of Allerject epinephrine auto injector devices, due to concerns about potentially inaccurate dosing. This recall includes all Allerject devices that have been dispensed in Canada (both 0.15 mg and 0.3 mg strengths). Plans are in place for patients to exchange their Allerject devices for replacement EpiPen devices at their local pharmacy, at no cost to the patient. No prescription is needed to make this exchange.

Due to the large demand and limited EpiPen supply, it may take some time for this exchange to be completed. Pfizer Canada, the distributor of EpiPen, is working to increase EpiPen supply quickly. In the meantime, while families are waiting for their EpiPen replacement device, they should not hesitate to use their Allerject in the event of anaphylaxis, following the directions they have been previously given by their physician.

Le 30 octobre 2015

Énoncé de la SCAIC au sujet du rappel des auto-injecteurs Allerject :

Comme vous le savez sans doute, Sanofi Canada a volontairement rappelé tous les lots d'auto-injecteurs d'épinéphrine Allerject, en raison de préoccupations liées à la possibilité d'un dosage inexact. Ce rappel concerne tous les dispositifs Allerject distribués au Canada et porte sur les deux teneurs de 0,15 mg et de 0,3 mg. Des plans sont en place pour permettre aux patients d'échanger sans frais leurs dispositifs Allerject pour des dispositifs EpiPen de remplacement à leur pharmacie locale. Une ordonnance n'est pas nécessaire aux fins de cet échange.

Étant donné la forte demande et l'approvisionnement limité de dispositifs EpiPen, il peut prendre un certain temps pour effectuer les échanges. Pfizer Canada, le distributeur des dispositifs EpiPen, travaille en vue d'augmenter rapidement l'approvisionnement en EpiPen. Entre-temps, pendant que les familles attendent leur dispositif EpiPen de remplacement, elles ne doivent pas hésiter à utiliser leur dispositif Allerject en cas d'anaphylaxie, en suivant les directives qu'elles ont reçues de leur médecin.

Head Office / Bureau chef
P.O. Box 51045
Orleans, ON K1E 3W4
Email / courriel: info@csaci.ca
Tel: 613-986-5869